
 
 

 

Svenska Stövarklubben  
Protokoll 250224  
 

Möte 2/2025 
  
Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Göran Johansson, Thomas Larsson,  
Leif Lundholm, Anna Green, Thomas Eriksson och Henrik Mårts 
Ej närvarande: Markus Enstedt 

  
§15 Mötet öppnas  
Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 

§16 Val av en justerare  
Till att justera dagens protokoll väljs Göran Johansson.  
 
§17 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
§18 Föregående protokoll 1/2025 
Protokollet godkänns och läggs till handlingarna. 
 
§19 AU-beslut 
Ny jaktprovsdomare godkänd och vi hälsar Henrik Ollie välkommen till domarkåren. 
 
§20 Inkomna ärenden 

a) Motion till SKK KF ang uteslutning av medlem- Görans förslag till motion godkänns 
av styrelsen och beslutas skickas in till SKK. 

b) Representanter till KF- Göran och Markus utses till delegater, Rolf utses till 
suppleant. Vid behov kompletteras kommande anmälan med ännu en suppleant. 

c) Utmärkelser vid KF- inga fler utmärkelser finns att ansöka om. Nominering till 
Hamiltonplaketten är redan avklarad. 

d) Mandatperioder SKK´s Centralstyrelse- Styrelsen har tagit del av ”Brev till alla 
klubbar” som skickats ut av SKK Valberedning i januari. Valberedningen har även 
varit i kontakt med Rolf. 

e) Representanter till specialklubbskonferens för Jakthundar- Thomas L och Thomas E 
utses att delta på Öster Malma den 3-4 maj. 

f) Administration av Trackerpejlar- beslutas att varje lokalklubb kan köpa 2 pejlar per 
år. Rasklubbarna omfattas ej av avtalet. Henrik sköter beställningar och fakturering 
till lokalklubbarna. Leverans sker direkt till beställande klubb. 



g) Rävansvarig i lokalklubbar- I ett försök att få klubbarna mera engagerade i rävjakt 
med stövare, arbetar Rolf med hjälp av övriga fram ett utskick till lokalklubbarna. 

h) Dispens lös hund under förbudstid- Marita skickar ut till lokalklubbarna snarast, SKK 
har ett nytt arbetssätt mot Länsstyrelserna i varje län och behöver anmälningarna 
snarast. 

i) Inkommen protest mot kollegiebeslut- styrelsen beslutar efter diskussion att inte gå 
emot kollegiets och lokalklubbens styrelses beslut. (Thomas Larsson deltar ej i 
beslutet då han är jävig) 

j) SKK/AK 20250114 handskriven stamtavla- Ägare till importhund har skickat in en 
handskriven stamtavla till SKK/AK som vill ha vår åsikt om detta. Styrelsen åsikt i 
frågan är att det ska finnas en verifierad stamtavla från hundens hemland. Marita 
delger SKK vår ställning i frågan. 

k) Dispensansökan senarelagt årsmöte- Schillerstövareföreningen ansöker om att 
lägga sitt årsmöte den 31 maj. Styrelsen beslutar godkänna dispensen. Marita 
meddelar föreningen.  
 

§21 Rapport från utställningsansvarig- Thomas E 
a) Ansökan från Norrbotten 2025 har ej behandlats av SKK. Någonstans har den 

missats. SKK har nu godkänt utställningen. 
b) Under kommande helg kommer det att filmas under en utställning. Materialet ska 

användas under domarkonferensen i april. 
c) Typstadgarna- Thomas har fortfarande inte fått svar från SKK FK om våra justeringar 

och han kommer att kontakta dem för uppföljning. 
d) Inkommen fråga om att auktorisation- Gunilla Sandberg beslutas genomgå 

auktorisation som exteriördomare för stövarraser. 
§22 Ekonomisk rapport- Henrik 

a) Medel från fond som upplösts är utbetalda och insatta på ett räntekonto. 
b) Henrik och Rolf kommer att träffa revisorerna inom några veckor ang. årsbokslut 

2024. 
§23 Rapport från avelsansvarig- Göran 

a) Avstämningsmöten med respektive avelsnämnd pågår. 
b) Styrelsen får information om vad som är på gång hos varje ras. 

 
§24 Rapport från regelansvarig- Thomas L 

a) Många rävprov finns registrerade under säsongen. 
b) Regelgruppen jobbar vidare med inkomna förslag till ändringar av jaktprovsreglerna. 

 
§25 Rapport från medlemsansvarig- Anna 

a) Anna har provat att få kontakt med de medlemmar som ligger kvar hos Västsvenska.  
Medlemmarna ska flyttas över till annan klubb. 

b) Möte för medlemsansvariga har hållits, anteckningarna är utsända till styrelsen. 
 
§26 Rapport från IT-ansvarig- Leif 

a) Statistikdelen är snart klar för publicering. 
b) Göran föreslår en träff med avelsråden för att se om det är något de saknar i 

statistiken. 
 



 
 

§27 Övriga frågor 
a) Tidigare beslutad anmälan till SKK Disciplinnämnd är nu insänd av Rolf.  
b) Dagtraktamente diskuteras- Leif och Thomas E tar fram förslag. 

 
§28 Nästa möte 
Datum för nästa möte blir den 24 mars kl.19.00. 
 
§29 Mötet avslutas 
Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat. 
 
Vid protokollet 
 
Marita Lithander 
 
Justerat 
 
Rolf Karlsson  Göran Johansson 
 

 
 


